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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

1. ΤΕΟ 

2. ΤΕΧ 

3. Καταφύγια 

4. Διάφορα 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. 

Αποφασίζεται ομόφωνα να συζητηθεί τελευταίο το θέμα της ΤΕΟ 

Θέμα 2ο: ΤΕΧ 

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι δεν υπήρξε κάποια εξέλιξη σχετικά με το φυτώριο. Πιθανότατα θα 

υπάρχει μετά από 10 ημέρες. 

Για την οργανωτική επιτροπή του αγώνα masters και για την ασφάλιση των αθλητών θα 

μεριμνήσει η ΤΕΧ. 

 

Θέμα 3ο: Καταφύγια 

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι για το καταφύγιο της Γρίτσας υπολείπονται 500€ για να εξοφληθεί το 

μίσθωμα συν τα 180€ του χαρτοσήμου. Επίσης, προτείνει εντός του Ιανουαρίου να γίνει μία 

επιστολή προς τον μισθωτή του καταφυγίου για την εξόφληση του λογαριασμού νερού. 

Διαφορετικά, να περάσει ο λογαριασμός στο όνομά του. Τέλος, σύμφωνα με ερμηνεία του 

νομικού συμβούλου κ. Μπαμπατζιμόπουλου, ο μισθωτής θα πρέπει να καταβάλει στον 

σύλλογο εντός του πρώτου δεκαημέρου του Ιανουαρίου 5.180€ που αντιστοιχούν στο 

μίσθωμα και το τέλος χαρτοσήμου. Αποφασίζεται ομόφωνα να γίνει μία υπενθύμιση όλων 

αυτών προς τον μισθωτή μετά τις 10 Ιανουαρίου.  

 

Θέμα 1ο: ΤΕΟ 

Ο κ. Κόντρας καταθέτει στο ΔΣ το πρόγραμμα αναβάσεων του 2017. 

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι το κατατεθέν πρόγραμμα δεν καλύπτει τις προδιαγραφές ενός 

σοβαρού συλλόγου, όπως ο ΕΟΣ Θεσσαλονίκης. Επίσης, δεν υπήρξε ενημέρωση των 

συντονιστών. 

Ο κ. Κόντρας απαντά ότι οι συντονιστές κλήθηκαν να τοποθετηθούν. 

Ο κ. Αλεξάνδρου ρωτά με ποιον τρόπο. 

Ο κ. Κόντρας άπαντά ότι η πρόσκληση έγινε μέσω Facebook, που είναι η πιο δημοφιλής 

πλατφόρμα κοινωνικής δικτύωσης και δεν υπήρξαν αντιρρήσεις για το πρόγραμμα. Λέει 



επίσης ότι ο κανονισμός σύνταξης προγράμματος που κατέθεσε ο κ. Αλεξάνδρου στην ΤΕΟ 

είναι πολύ σοβαρό θέμα και θα πρέπει να συζητηθεί απευθείας στο ΔΣ και όχι στην ΤΕΟ. 

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι η πρόσκληση μέσω Facebook δεν είναι σοβαρή διαδικασία και ότι 

θα έπρεπε ο έφορος να πάρει τηλέφωνα. 

Ο κ. Κοκκόλης προτείνει να αναρτηθεί στο διαδίκτυο το πρόγραμμα των μηνών Ιανουαρίου 

και Φεβρουαρίου, ώστε να μην εκτεθεί ο σύλλογος. Έτσι κερδίζεται χρόνος για τις όποιες 

διορθώσεις. 

Ο κ. Καψούδας λέει ότι το πρόγραμμα είναι ανισοβαρές, καθώς υπάρχουν συντονιστές με 

πολλές αναβάσεις και άλλοι με ελάχιστες. Θα έπρεπε να είναι αναλογικότερο. Δεν χρειάζεται 

να υπάρχουν δύο έμπειροι συντονιστές σε μία ανάβαση. Επίσης, εκφράζει τις επιφυλάξεις 

του για τη συμμετοχή του κ. Ιστίκογλου, διότι δεν έχει ασχοληθεί με τον σύλλογο εδώ και 

σχεδόν έναν χρόνο. Επιφυλάξεις εκφράζει και για τον κ. Σιώτα, καθώς δεν έχει ακόμη 

παραδώσει το ταμείο της εξόρμησης που ανέλαβε τον Οκτώβριο, ενώ τον Δεκέμβριο δεν 

πραγματοποίησε ανάβαση που ανέλαβε. 

Ο κ. Κόντρας προτείνει να συμμετέχει ως δεύτερος αρχηγός ο κ. Σιώτας, ώστε να μη 

δημιουργηθεί πρόβλημα. Γενικά, στις λεπτομέρειες υπάρχει ελαστικότητα. Σήμερα 

εγκρίνουμε τη δομή του προγράμματος. 

Ο κ. Γιακαμόζης υπενθυμίζει ότι η ΤΕΟ αποφάσισε να γίνουν και τέσσερις διήμερες 

αναρριχητικές εξορμήσεις. 

Το πρόγραμμα εγκρίνεται στις γενικές του γραμμές με ψήφους 7-1 (Αλεξάνδρου). 

 

Θέμα 4ο: Διάφορα 

Εγκρίνονται οι αιτήσεις διαγραφής που έχουν κατατεθεί. 
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